

**FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.  
RÉSERVÉ UNIQUEMENT À L'USAGE INDUSTRIEL ET DES COMMUNAUTÉS.**

**DIRECTIONS FOR USE**

Shake can well. Test Lemon Sense in an inconspicuous area to check results. Spray lightly on surface. IMMEDIATELY wipe with clean, dry cloth. To remove stains, smudges and fingerprints, spray directly onto cloth and wipe surface. DO NOT spray on floors.

**DANGER:** Flammable Aerosol. Contains gas under pressure; may explode if heated. Causes eye irritation.

**PREVENTION:** Keep away from heat, sparks, open flames, and hot surfaces. – No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Pressurized container: Do not pierce or burn, even after use. Wash hands thoroughly after handling. **FIRST AID:** IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical attention. **STORAGE:** Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50°C/122°F. Store in a well-ventilated place. **DISPOSAL:** Dispose of contents and container in accordance with local, state, and national regulations.

SDS available at [www.stateindustrial.com](http://www.stateindustrial.com)  
or 1-800-782-2436

**MODE D'EMPLOI:**

Bien agiter la bombe. Faire un essai sur une partie invisible afin de vérifier le résultat. Faire une pulvérisation légère et essuyer IMMÉDIATEMENT avec un chiffon sec. Pour enlever les taches, les traînées et les marques de doigts, pulvériser directement sur le chiffon et essuyer. NE PAS pulvériser sur les sols.

**DANGER :** Aérosol inflammable. Contient un gaz sous pression; peut exploser s'il est chauffé. Provoque une irritation oculaire.

**PREVENTION :** Garder éloigné de la chaleur, des étincelles, des flammes nues et de surfaces chaudes. – Ne pas fumer. Ne pas pulvériser sur une flamme nue ou une autre source d'inflammation. Contenant sous pression : Ne pas percer ou brûler, même après usage. Se laver minutieusement les mains après manipulation. **PREMIERS SOINS :** EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Rincer doucement avec de l'eau pendant plusieurs minutes. Retirer les lentilles de contact, si présents et facile à faire. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste : Consulter un médecin. **STOCKAGE :** Protéger de la lumière du soleil. Ne pas exposer à des températures supérieures à 50°C/122°F. Stocker dans un endroit bien ventilé. **ÉLIMINATION :** Disposer de contenu et contenant conformément aux locaux, d'État, et les réglementations nationales.

La fiche signalétique est disponible à [www.stateindustrial.com](http://www.stateindustrial.com)  
ou en communiquant au 1-800-782-2436

**TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CINQ INGRÉDIENTS PRINCIPAUX ET SUBSTANCES DANGEREUSES:** Water (CAS# 7732-18-5), Propane/n-Butane (CAS# 68476-86-8), Petroleum Distillates (CAS# 64741-44-2), Polydimethyl Siloxane (CAS# 63148-62-9), Fragrance Oil (CAS# N/A).

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use or handling of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

State Industrial Products  
5915 Landerbrook Drive  
Mayfield Heights, OH 44124  
To Order Call: 1-866-747-2229  
[www.statechemical.com](http://www.statechemical.com)

6935 Davand Drive  
Mississauga, Ontario L5T 1L5  
To Order Call: 1-800-868-6513

Royal Industrial Park, Bldg "M"  
Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas  
Catano, P.R. 00962  
To Order Call: 787-275-3185

**HMS: 1 - HEALTH; 1 - FLAMMABILITY; 1 - REACTIVITY; A - PROTECTIVE EQUIPMENT**  
61R09

© Copyright 2016 - State Industrial Products Corp.

MADE IN THE USA

Product # 100514

**MULTI-SURFACE FURNITURE POLISH**  
CIRE POUR MEUBLES MULTISURFACE



Multi-Surface Furniture Polish  
Cire Pour Meubles Multisurface

- Formulated with carnauba, beeswax and silicone.
- Effortlessly removes smudges, dirt and stains.
- Buffs to a high-gloss shine without streaking.
- Refreshing lemon scent.



**DANGER**

FLAMMABLE AEROSOL. CONTAINS GAS UNDER PRESSURE: MAY EXPLODE IF HEATED.

**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN**

READ LABEL BEFORE USE.

**DANGER**

AEROSOL INFLAMMABLE. CONTIENT UN GAZ SOUS PRESSION : PEUT EXPLOSER S'IL EST CHAUFFÉ.

**GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS**

LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT UTILISATION.

[www.statechemical.com](http://www.statechemical.com)

NET WT. / POIDS NET:  
18 OZ. (510 g)

Care For Work Environments®

600001773